

the Smoking Gun® Cloche

Care & Cleaning



The Smoking Gun® Cloche is made of Borosilicate glass, which offers an improved resistance to temperature changes.

Thanks to the glass thickness and material, The Smoking Gun® Cloche can be washed with any cleaning product and is even dishwasher safe.

NOTE:

Do not use any hard scouring pad to clean the glass of The Smoking Gun® Cloche.

Do not use chlorine or any grease remover containing chlorine to wash the silicone valve.

To use The Smoking Gun® Cloche, simply connect The Smoking Gun® hose to the cloche valve. Operate The Smoking Gun® as usual.

The Smoking Gun® Cloche est fabriquée en verre borosilicate qui offre une résistance accrue aux chocs thermiques.

Grâce à l'épaisseur du verre et à son matériau, The Smoking Gun® Cloche peut être lavée avec tout produit de nettoyage et va même au lave-vaisselle.

NOTE:

N'utilisez pas de tampon à récurer abrasif pour nettoyer The Smoking Gun® Cloche.

N'utilisez pas de chlore ou de dégraissant contenant du chlore pour laver la valve en silicone de la cloche.

Pour utiliser The Smoking Gun® Cloche, vous n'avez qu'à connecter le tuyau du The Smoking Gun® à la valve de la cloche. Puis faites fonctionner le diffuseur de fumée The Smoking Gun® comme d'habitude.

Breville® | Commercial

brevillecommercial.com

CSM018 USC - A22